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Voorkomen van een tekenbeet
In het kader van voorkomen is beter
dan genezen worden er een aantal 
dingen geadviseerd:

•  Blijf zoveel mogelijk op de paden en
loop zo min mogelijk door dichte
begroeiing. Niet heel handig om een
bosspel te doen op de paden, dus ook
niet een tip waar we echt iets mee
kunnen. Maar ik moet wel zeggen
dat lopen door dat hoge gras succes
verzekerd is om teken te verzamelen.
Dus…extra controle na een bosspel
in een dichtbegroeid bos of na lopen
door het hoge gras, kan zeker geen
kwaad. 

•  Dichte schoenen, lange mouwen en
een broek dragen. Ook niet heel han-
dig op kamp, als je tenminste mooi
weer hebt en niet helemaal verregend
bent… Dus ook weer extra controle
met mooi korte-broeken-weer.

•  Gebruik een product dat DEET bevat
op je huid en/of kleding. Het is geen
wondermiddel, maar de kans op
teken wordt veel kleiner. En geloof
me…dat werkt echt! Ik als teken-
heb-expert (geen idee hoe vaak ik al
een teek bij mezelf verwijderd heb,
maar teken vinden mij heel aantrek-
kelijk) gebruik sinds een paar jaar
DEET op kamp en sindsdien geen
teek meer gehad.

Toch een teek
Het is op kamp eigenlijk niet te voor-
komen. Ieder jaar verwijder ik zeker
weer zo’n 100 teken en staan de kinde-

ren in de rij
na een
bosspel
om ‘hun’
teek te
laten ver-
wijderen (“Is dit
een teeeeeek??”) .
Dus waar let je op
en hoe verwijder je
ze op de juiste manier
volgens de nieuwste inzichten:

•  Best logisch, maar haal de teek zo
snel mogelijk weg. De kans op het
overdragen van ziekteverwekkers is
dan toch echt het kleinst. Ook gaat
de teek er makkelijker uit als die nog
niet zo lang in de huid zit. Laat de
chefs tijdens de dagtocht een pin-
cet/tekentang meenemen, zodat ze
teken ook onderweg kunnen verwij-
deren. Het is niet zo dat binnen 24
uur verwijderd, betekent dat er geen
ziekteverwekkers kunnen worden
overgedragen. Dit kan al direct na de
beet, blijkt uit nieuwe onderzoeken.

•  Gebruik geen alcohol, jodium, olie,
zeep of andere middelen vóórdat je
de teek verwijdert.  Ze laten daardoor
niet makkelijker los, maar dragen
juist eerder ziekteverwekkers over.

•  Om de teek te verwijderen het
nieuwste advies: Pak de teek met een
puntig pincet zo dicht mogelijk op
de huid bij de kop vast en trek hem
er rustig uit. Dus niet niks meer met
zo’n tekentang, maar een puntig 
pincet. Niet draaien, maar rustig er

uit trekken.
Uit ervaring weet
ik ook dat de
teek er het mak-

kelijkst uit gaat op
deze manier. Ik gebruik

dan ook altijd de zijkanten van de
tekentang (en niet dat kleine middel-
ste inhammetje). Dan zo dicht moge-
lijk bij de huid de teek vastklemmen
en voorzichtig er uit halen. Als een
stukje van de kop in de huid achter-
blijft is dat ongevaarlijk. Dat komt er
vanzelf weer uit, net als bij een
splinter.

•  En dan daarna: Ontsmet het beet -
wondje met alcohol 70% of jodium. 

•  En vervolgens de plek dus nog zo’n 3
weken in de gaten houden of er geen
verkleuring komt, geen bij-iedereen-
wel-bekende rode cirkel en geen
klachten die passen bij de ziekte van
Lyme. Ik zet een kruisje op een gete-
kend poppetje en geef dat blaadje
mee na het kamp voor de ouders. 

Nou…klinkt niet moeilijk toch? Al
denk ik ook weleens “pffffffff ” als er
na een bosspel heel veel kinderen een
teek hebben. Geen idee hoeveel ik er
inmiddels verwijderd heb in mijn
leven, maar het moeten er al minstens
1000 zijn… Dus, succes op kamp met
het verwijderen, maar met deze tips
zal dat geen probleem meer zijn.

Hennie Verhaar-Kralt
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Over het algemeen houd ik niet zo van
clichés maar deze keer voel ik het toch
echt... Wat gaat de tijd snel!! Ineens is
het minder dan vier weken dat ik met
mijn (geweldige!) staf bij de bus sta.
En ik moet nog zoveel doen.
Tenminste, dat gevoel bekruipt me.
Eigenlijk valt dat wel mee want als
LCKV-er ben je onbewust al lang bezig
met voorbereiden. De afgelopen

maanden worden allerlei dingen
alvast apart gelegd (voor als je ze ver-
geet!). Aanbiedingen van leuke, gekke
en bijzondere gadgets worden alvast
gekocht. En bij alles wat je in de super -
markt bij de eenmalige non-food acties
ziet denk je "Is dat iets voor kamp?".
Uiteindelijk zal het verzamelen en
inpakken van alle spullen en kleding
redelijk geroutineerd gebeuren.
Zonder al te veel stress. En dan gaat
het weer gebeuren...de jaarlijkse dosis
kamp!

Oh wat is het heerlijk om met LCKV
mee te gaan!  

Namens de redactie allemaal een
geweldig seizoen gewenst! 
(En stuur je leukste kampfoto's naar
opzet@lckv.nl!)

Leon Krijgsman
Hoofdredacteur “Opzet”
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Geboren

Noud
zoon van Noortje van der Poel 

en Bas Heuts

De Opzetter

Ja hoor…daar is ie weer… een 
verhaal over teken… Maar er 
verandert ook steeds weer iets aan
de inzichten en daarbij is de ziekte
van Lyme echt geen pretje. Dus
even een update… Hoe verwijder
je een teek anno 2017? Mede
mogelijk gemaakt door ww.rivm.nl
en www.tekenbeetziekten.nl. 

Teek away
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Oooh het kampseizoen van 20
17 komt nu echt dichte

rbij; Yeah! 

Maar tegelijkertijd
 denk ik: HELP! Wat moet ik aan? Welk thema is hip? 

En met welke kampmuziek op mijn iPod maak ik de blits? T
ijd voor een kle

in

onderzoekje. W
elk thema/spel/outfit/rag

e/woord/deuntje
 kan niet ontbre

ken

op het hipste en
 tofste kamp van 2017? Ik h

eb het voor je u
itgezocht. 

Dat is zo

Hoe zit het eigenlijk op LCKV? Daar
heb je geen vloer die gedweild hoeft te
worden. Daar heb je geen toilet maar
gewoon een gat in de grond waar een
emmer water doorheen gaat. Pannen
staan toch al buiten. We zijn toch op
vakantie, dan hoeven we daar toch
niet te krampachtig over te doen? 
En van een beetje stof en zand is nog
nooit iemand ziek geworden…

Nou... Daar moeten we met elkaar wel
een beetje krampachtig over doen 
vinden wij als hygiënecommissie.
Ieder kamp heeft tenslotte de verant-
woordelijkheid over 42 kinderen en 
15 stafleden. Op de omstandigheden
(stof/warmweer/ viezigheid/bacteriën)
hebben we weinig invloed. Maar het
risico dat er hierdoor iets misgaat
kunnen we wel beperken. Wij vinden
dat wij de verantwoordelijkheid 
hebben om er ook alles aan te doen 
om dit risico te verkleinen! 
Wie wil er nou een kamp waarbij de
helft van de kinderen 1 of 2 dagen op
de HUDO zit door verspreiding van
een bacterie? Als je dit kunt voor -
komen door de HUDO’s elke dag 
goed schoon te maken, niet hetzelfde
schoonmaakdoekje voor alles te
gebruiken, met schoon keukengerei 
te koken, vuilnis regelmatig weg te
gooien en het kampterrein schoon te
houden.  Waarom zou je die kleine
moeite dan niet nemen?

Zeker in de tweede helft tijdens een
kampweek sluipt een bepaalde gemak-
zucht op het gebied van schoonmaken
er soms al snel in. Juist daarom krijgt
iedereen dit jaar een aantal documen-
ten mee om te helpen bij vraagstukken
omtrent hygiëne. Denk hierbij bij-

voorbeeld aan een schoonmaakrooster
(checklist/hulp), een overzicht met
houdbaarheidsdata van voedings -
producten en aantal tips and tricks op
het gebied van hygiëne. Deze docu-
menten komen ook in de online om -
geving van de LCKV te staan. Dit is
nog met name geënt op voedings -
hygiëne maar er wordt gewerkt aan
een aantal richtlijnen op het gebied
van persoonlijke hygiëne. Gezamenlijk
moeten die er voor zorgen dat we een

jaarlijks voorlichting kunnen geven
tijdens de infoavonden en richtlijnen
hebben op kamp op het gebied van
hygiëne. 

Vanuit de hygiënecommissie staan 
wij voor een “Clean and Healthy Kamp
Policy”! We horen graag via de eva -
luatieformulieren of er nog aanmer-
kingen, vragen en suggesties zijn.

De Hygienecommissie

Als je zelf kinderen hebt herken je
het wel: Voor het eten even handen
wassen, na het eten even alles
goed schoonmaken, vloer paar
keer per week stofzuigen (zeker
met katten), af en toe even 
dweilen, speelgoed schoonmaken,
etc, etc... 

CHKP

De eerste rage die eigenlijk niet te

missen kan zijn geweest, zijn

natuurlijk de fidget spinners. In de

eerste instantie bedacht voor de

druk bewegende kinderen (zijn ze

dat niet allemaal?!). Een beetje

hippe sport en speller heeft hier

natuurlijk al een spel op bedacht.

Uit het marktonderzoek blijkt ook

dat het rode draad spel voor het

sport en spel programma nog veel

aanhangers kent. Zowel onder de

staf als onder de deelnemers.

Pokémon Go is wel echt op zijn

retour.

Verschillende marktonderzoeken
komen met verschillende conclu-
sies over wat nou de zomerhit van
2017 gaat worden. ‘It Ain’t me’ van
Kygo en Selena Gomez wordt
onder andere getipt als de zomer-
hit van 2017 maar heeft dit num-
mer niet te vroeg gepiekt? ‘Habiba’
van Boef wordt ook als kanshebber
gezien. En wie kent nog de knaller
van kampseizoen 2016; shirt uit en
zwaaien? Het feestteam is met een
vervolg hit gekomen, namelijk 
‘De hele tent gaat als een jojo’. Het
nummer heeft een lekker beat en
natuurlijk een deuntje die niet snel
uit je hoofd gaat, helaas! “De hele
tent gaat als een jojo, de hele tent
gaat hier op en neer… “ 

Myrthe van Huizen

20
17!

De kokkies kunnen dit kampseizoen showen
met een nieuwe gadget in de keuken.
Namelijk de pizzarette! Ook deze nieuwe
gadget kan gekoppeld worden aan de spin-
ners. Wat dacht je van een draai aan je spin-
ner rad waarop verschillende smaken pizza
staan vermeld. Succes gegarandeerd. 

De hipster kostuums lijken wel
echt een knaller te worden van het
verkleedseizoen. Maar of de deel-
nemers jou als zodanig zullen 
herkennen als je als hipster de tent
uit komt is nog maar de vraag.
Verkleden als een Disney figuur of
als opblaasbare sumoworstelaar
wordt door deelnemers nog steeds
graag gezien.

Zeggen jullie de woorden “gappie,

swag, kill en sick’ iets? Hopelijk wel.

Dit zijn echt de hipste woorden van

2017. Daarnaast doet rapper Sjors

(aanrader om even te googlen en op

youtube te bewonderen) een duit in

het zakje met ‘Yeah, let’s go’.

Gelukkig hebben we nog een paar

weken om deze woorden in onze

spreektaal op te nemen. Het is even

wennen maar wie wil nou niet hele-

maal swag als een van de gappies

van de deelnemers over het sicke

kampterrein lopen?
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Per seizoen worden er zo’n 20 opge-
steld voor werkgevers. 
“De maandagavond is voor mij een
fijne onderbreking van de gewone
bezigheden die je hebt gedurende de
week. Je bent betrokken bij een fijne
vereniging. Het inbrengen van posi-
tieve veranderingen binnen de veren-
ging geeft iedereen hier veel voldoe-
ning. Je wordt er gewoon erg vrolijk
van.” vertelt Cath. Op de vraag wat ze
nu het leukste vinden van deze afde-
ling zijn ze het er allemaal overeen 
dat het alle zaken om de DJWGG vond
zijn. Maar ook de kampverdeelmiddag,
samen met de hoofdleiding is erg leuk

om met elkaar te beleven. Het blijft
bijzonder om daar een deel van te zijn. 

Eindelijk heb ik Karen even te pakken.
Hoewel Karen geniet van haar functie
(“echt de leukste functie voor mij op
dit moment binnen de LCKV!”) heeft
deze ook wel een keerzijde. De slecht
nieuws gesprekken gaan haar ook niet
in de koude kleren zitten. Hoewel ze
hier heel bewust voor gekozen heeft is
dat best een pittig stukje binnen haar
functie. 
Ik word aangestaard door een aantal
mokken met vrolijke foto’s. Het valt
op dat afdeling Leiding over het alge-

meen met 4 leden actief was. Ze zijn
hier nu met zijn drietjes. Karen geeft
aan dat een nieuwe medewerker erbij
zeer welkom is. Het zal de druk van de
ketel halen. Dus, houd je van gezellig-
heid en ben je nieuwsgierig van aard?
Dan zit je bij afdeling Leiding goed. 
Ze verwelkomen je graag binnen het
team. En wat ik op deze avond heb
mogen ervaren is dat absoluut een
aanrader. Het geroezemoes vanuit de
Bar op de achtergrond zwelt aan. ’Ik ga
afsluiten en gezellig wat drinken’, zegt
Karen. Dat hoort er natuurlijk ook bij.

Mariska van Maren

Maandagavond, half negen. Er
wordt al druk gebeld en overlegd
in het kantoor van de afdeling
Leiding. En alles met een grote
glimlach op de gezichten van
Jennifer en Catherine. 

Beide meiden zijn op een feestelijke
avond geschaakt door Rianne om
medewerkerster te worden.
Onafhankelijk van elkaar en bij toeval
beide uit Hazerswoude. Dat leverde
gelijk de eerste klik. En nu ongeveer
drie jaar verder zijn ze goed op elkaar
ingespeeld. Ze kunnen prima van
elkaar zeggen waar de een beter in is
en vullen elkaar goed aan. Samen met
Karen zijn zij nu ‘de drie’ van afdeling
Leiding. Karen is ook aanwezig en dit
energieke bestuurslid duikt net een
vergadering in met de Wheelerkamp-
commissie. Ze heeft naar eigen zeggen
een ’zeer drukke avond’. 
Zodra de dames op maandagavond
hier binnenkomen wordt de computer
opgestart. Catherine loopt even naar
de brievenbus in de hoop daar nog een
gewilde VOG te vinden. Helaas komt
ze met lege handen terug. ‘Eigenlijk
haalt het Secretariaat de post op maar

de nieuwsgierigheid bracht mij er eer-
der’. Er is op de afdeling een computer
waar ‘Stra’ op werkt. Het systeem van
de LCKV waar alles op te vinden en te
regelen is. Jennifer is vol lof over het
programma. Het werkt en is gebruiks-
vriendelijk. Ik zie hoe ze met gemak
door de programma’s heen gaat en ben
onder de indruk. ‘Alle lof voor de 
mannen achter het programma. Maar
een extra computer zou geweldig zijn’.
Nu werken ze op een LCKV laptop en
een laptop van Cath maar het werkt

wat onhandig. Het zou prettig zijn als
ze met twee tegelijk zaken zouden
kunnen doen.

Jennifer start met het versturen van 
de brieven naar de stafleden. Een tijd-
rovende en eentonige klus. Tussendoor
staat ze de binnenlopende hoofdleiding
en ander medewerkers te woord. De
laatste nieuwtjes vliegen je om de
oren. ‘Kun je een staflid van mijn lijst
schrappen, ze is zwanger’ . En zo 
kwamen er ook nog twee VOG’s
binnen vliegen. Mijn blik valt op de
‘Wall of Shame’. Hier wordt keurig
met briefjes en kleurtjes bijgehouden
wie zijn VOG nog niet heeft ingeleverd.
De VOG-procedure is een behoorlijke
taak voor afdeling Leiding. Het hele
proces, van aanvraag tot dat de ver -
klaring daadwerkelijk in het pand is
beland, is tijdrovend. Ze lopen tijdens
dat proces tegen muren op van minder
meewerkende stafleden. Allemaal
onbedoeld waarschijnlijk, maar dat
maakt het niet minder vervelend. 

Er wordt nog even een buitengewoon
verlof brief verwerkt. Deze aanvragen
vallen ook onder afdeling Leiding. 

Een kijkje bij de afdeling Leiding
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Wanneer?
De eerste vraag is: wanneer gaan we
weg? Liever gaan we niet te vroeg weg
want dan duurt het nog zo lang voor-
dat het kamp er is. Liever gaan we ook
niet te laat weg want mochten er nog
dingen na het stafweekend uitgewerkt
moeten worden dan heb je hier nog de
tijd voor. Ook niet met Pasen, Hemel -
vaart, Pinksteren en andere feestdagen
die in of om het weekend vallen...
Na zorgvuldig beraad is er dan toch
een weekend zonder feestelijkheden
gevonden. Dan is het tijd voor de 
volgende vraag! Waar?

Waar?
De locatie moet ten eerste betaalbaar
zijn. De stafleden zijn vaak jong en het
stafweekend wordt dan ook van bij-
baantjes betaald.
De hoeveelheid bier is op locatie is
vaak ook belangrijker dan de hoeveel-
heid douches op locatie.
Het vinden van een goedkope groeps-
accommodatie blijkt makkelijker
gezegd dan gedaan. Meestal blijkt het
door jou zorgvuldig uitgekozen week-
end op veel locaties niet meer beschik-
baar te zijn. 
Ook blijken sommige locaties über-
haupt niet meer beschikbaar te zijn.
Zo zijn verdwenen de Nootdorpse

IJsclub, De Zonnemolen en een leuk
boerderijtje in Brabant.
Mocht je eindelijk weer een goede
locatie gevonden hebben, dan koester
je deze en deel je deze niet met teveel
mensen, zodat je volgend jaar ook 
verzekerd bent van een beschikbare
locatie.

Na alle voorbereidingen om een goede
locatie en weekend te vinden, wordt
deze datum zo snel mogelijk door -
gegeven aan de stafleden! Op deze
manier is iedereen ruim 4 maanden
van te voren op de hoogte is en kan
iedereen het weekend helemaal vrij
houden....ten minste, dat hoop je.

Werkelijkheid.
Ondanks dat de datum voor het week-
end al ruim vooraf wordt aangegeven
gaat er via de app toch regelmatig de
vraag, "wanneer is het stafweekend?".
Als de datum dan verschillende keren
weer genoemd is komt de volgende
reactie stroom; Oh, dan?! Maar dan...
heb ik een kampioenswedstrijd, is
mijn oma jarig,  kan ik wel maar ik
kom later,  moet ik iets eerder weg,
ben ik op vakantie. Het afmelden voor
een deel van het stafweekend lijkt een
drempel die voor veel stafleden erg
makkelijk te nemen is. 

Oplossing?
Hoe creëren we een situatie waarin
alle stafleden hun verantwoordelijk-
heid nemen en gewoon - zoals het
hoort - het hele weekend aanwezig
zijn. Het stafweekend heeft een 
verplicht karakter. Moet er vanuit de
vereniging controle komen? Moeten 
er sancties volgen op afwezigheid?

Of zou het misschien een oplossing
zijn om het stafweekend af te schaffen
en in plaats daarvan twee losse
(zon)dagen in te plannen. Dat maak
het regelen van een locatie ook meteen
wat makkelijker.

Of niet...?
Het stafweekend breekt aan. De eerste
vrijdag is er een kort kennismakings-
spel en vrij snel daarna barst het feest
los.
Op zaterdag ochtend ga je net als op
kamp "gewoon" lekker vroeg op. Het is
dan wel ouderwets gezellig om alle
brakke hoofdjes bij elkaar te zien. 
De hele dag breng je samen door, en 
's avonds barst het feest opnieuw los.
Dit keer wel  iets minder heftig dan de
avond ervoor. De sfeer in zo'n weekend
krijg je op een enkele stafavond niet
voor elkaar.  Je leert elkaar in zo'n
weekend echt al kennen!  Er ontstaat
een super gemotiveerde groep staf -
leden die er van de zomer vast weer
een top week van gaan maken. 
Alle afmeldingen blijken in de prak-
tijk vaak wel mee te vallen. En degene
die toch later komen of eerder weg-
gaan balen er vaak van dat ze niet alles
meemaken. 

Conclusie
Het stafweekend moet zeker niet af -
geschaft worden. Het is te leuk en een
onmisbaar onderdeel van het stukje
teambuilding binnen de nieuwe staf.
Wellicht kunnen we elkaar wel helpen
door alle bekende locaties met elkaar
te delen. Tenminste...als je bereid bent
je top plekje te delen ;)

Bea van den Hoed

Het stafweekend

Een geschikte locatie is niet zomaar
gevonden. Er zijn veel voorwaarden
waaraan een potentieel LCKV-terrrein
aan moet voldoen. Niet alleen het 
terrein zelf maar ook de omgeving, de
facilitaire mogelijkheden, etc.
Tijdens het voorbespreken van het 
seizoen met de hoofleiders, laat
bestuurslid Karen Bosch weten dat een
nieuw terrein wellicht gefaseerd
wordt ingevoegd. Bijvoorbeeld door
een paar weken minder Stoumont aan
te bieden en tegelijkertuhd het nieuwe
terrein ook in te zetten.
Een en ander is nog lang niet duidelijk
maar, zoals gezegd, men is er intensief
mee bezig.

Nieuw terrein in
Belgie...?!De afgelopen periode is men druk

bezig geweest met het zoeken en
bezoeken van terreinen in België.

Voor de meeste hoofdleiding begint de voorbereiding voor het staf -
week  end al vlak na de kampenverdeel-middag. Er zijn natuurlijk altijd 
een aantal zaken waar je echt rekening mee moet houden voordat je 
het stafweekend plant. 

Veel hoofdleiders kennen het probleem: 
Waar gaan we met Stafweekend naar toe?!

Uiteindelijk lukt het iedereen om 
een locatie te vinden.
Van goedkoop tot duur, van 
dichtbij tot ver weg...
Om al dat zoeken te 
vergemakkelijken willen we 
een database maken van alle 
bekende locaties.

Daarom vragen we:

Het liefst zo compleet mogelijk 
met kosten, adres, mail, website, etc...

Mail het naar Opzet@lckv.nl

GEEF ONS JE STAFWEEKEND-LOCATIE DOOR!



van de voorzitters

Villa Vlaggemast

Schadegevalletje
Onrust bij de vlaggenmast. Vandaag heeft de knots een 
stevige deuk in de huurbus gereden en was er een discussie
hoe je dit moest noemen want de hoofdleiding moet het
rapporteren in de formulieren. En tsja… hoe noem je dan
zo’n schadegevalletje. Omdat de knots het voorvalletje 
’s avonds laat nog had veroorzaakt was het hot op de staf -
vergadering en dus een heftig bespreekpuntje. Juist dit jaar
heeft het bestuur met nadruk laten weten dat de schade de
pan uitrijst en inmiddels een substantieel onderdeel vormt
van de kampprijs voor de deelnemers. Niet in de laatste
plaats was de opwinding groot omdat net een dag eerder de
adju’s na een spectaculaire A-Team-kantine hier en daar een
‘plekje’ op het busje zagen zitten. Het leukste aan de discus-
sie was dat  Anneloes, één van de koks opmerkte dat het
haar opviel dat naarmate de alcoholconsumptie toenam, hoe
meer verkleinwoordjes werden gebruikt voor het oneffen-
heidje in de lak. Ze was duidelijk een beetje pissed maar dat
had misschien nog te maken met het feit dat ze door al dat
gelazer veel te lang op de boodschappen had moeten 
wachten en daar houden koks niet van. Tenminste, niet 
om die reden.

Voorvalletje, deukje, schrammetje, iedereen doet alleen
maar zijn best om de zaak niet zo ernstig te laten klinken.
Gelukkig kreeg haar gevoel voor humor toch weer de over-
hand en ze ging met al dan niet gespeelde verontwaardiging
op iets subtielere toon verder: Ik weet toevallig dat er hier
heel wat kleine gevalletjes zijn, en liet onder een tactische
korte stilte haar blik geringschattend rondgaan onder de
gordel van de diverse mannen. Hier en daar zelfs een enkel
schadegevalletje ging ze op fluistertoon verder, met nauwe-
lijks waarneembare frons bleef haar blik een moment steken
bij de bermuda van chef tent 6, toen weer hardop, maar dat
daar op die bus is serieuze schade. Welke randdebiel verzint
het om kinderen voor een fles cola en een paar zure matten
in een rijdende bus te laten springen. En dan even later met
de armen vol ongezonde troep er weer uit. En hoe
gestoord moet je zijn dat je midden in de nacht op volle
snelheid met groot licht door het bos scheurt om een paar
kinderen de bosjes in te jagen. Hier aangekomen rustte haar
priemende blik op Berend Jan, de knots die deze avond als
laatste de bus had bestuurd. Nou ja stotterde deze een
beetje beteuterd, het leek ons eerst eigenlijk best wel leuk
om iets met die bus te doen, en anders staat die er toch
maar een beetje ongebruikt bij. Hoofdschuddend scoorde ze
nog een biertje en mompelde iets over hoofdleiders -
problemen. 

Een uurtje later stonden de diverse daders nog even na te
praten onder de mast. Waarschijnlijk toevallig kwam toen
Anneloes voorbij, op weg naar haar tent. En na een blik op
de mannen: kom op jongens, ga slapen. Laat de zaak nou
maar rusten. En net toen ze voorbij was; nou ja…. zaakje. 

van de afdelingen

Omdat je niet het
hele jaar bij een 
olielamp kunt zitten!

Giovanni 
advies en onderhoud
06 46144953

Giovannies.nl

Wie kent het niet. Het verhaal van
Marianne die op de kinderen moest 
passen. Of het verhaal van het gouden
beentje. Eerlijk gezegd weten wij wel
ongeveer hoe ze gaan, maar is het bij het
kampvuur altijd weer improviseren op de
details. Een verhaal waar we nooit over na
hoeven denken is het verhaal van de LCKV.

Ondanks een stevige storm wisten vele
ouders de weg naar de zolder weer te 
vinden. Omringd door trotse hoofdleiders
mochten we het verhaal van de LCKV weer

in geuren en kleuren vertellen en na
afloop was de teleurstelling voor alle
ouders weer groot toen bleek dat er geen
kampen voor 35+ zijn. 

De hoofdleiders staan achterin al een
beetje te kijken wat voor vlees ze in de
kuip hebben en vragen zich af of die 
moeder van die moeilijke vraag misschien
zometeen voor hun neus staat. Als alle
ouders weg zijn is het moment om nog
even uit te wisselen wie er het meeste
ouders had en de deelnemersformulieren

door te nemen wie er de meeste bijzonder-
heden heeft.

De sfeer is bijzonder. Het voelt voor velen
van ons toch als de aftrap van het kamp-
seizoen, terwijl het vertrek van de eerste
kampen echt nog wel even weg is. De dag-
tochten-ruil-lobby draait op volle toeren
en er wordt druk onderhandeld wie er wat
van wie lenen mag. 

In het voorbespreken zijn de nieuwig -
heden van dit kampseizoen besproken en
iedereen kijkt rijkhalzend uit naar het
nieuwe messenblok en vooral naar het
nieuwe lidarium. Als je nu begint met
oefenen, ben je waarschijnlijk nog net op
tijd om de meeste kampvuurakkoorden
weer in de vingers te krijgen! 

Het is weer zo ver: we zijn begonnen. Wij
hebben er verschrikkelijk veel zin in en
hopen jullie te spreken op het vertrek-
punt, in het pand of in de Spons!

Jubileumcommissie 
presenteert ... "C"
De jubileumcommissie is achter de schermen druk bezig
met het naderende 100-jarig jubileum. Iedereen heeft al
ideeën kunnen aandragen behalve....de deelnemers!

Daarom is er een speciale "C" bedacht die de deelnemers
kan aanzetten tot brainstormen en wie weet komen er
leuke jubileum-ideeën uit.

De kans is groot dat de "C" inmiddels al is ingevuld. Maar
ook dat is geen probleem. Het spel kan heel makkelijk als
opvulspel ingezet worden.

De hoofdleiding heeft van de afdeling Leiding een mail
ontvangen met daarin alle uitleg, formulieren en foto's
om het spel te kunnen spelen.



Pieter Versnel 
Timmer- en onderhoudsbedrijf

Bedrijvenweg 9 - G, 2351 BC Leiderdorp
Telefoon 071 - 589 11 57, Fax 071 - 589 63 03

E-mail info@maatwerk-leiden.nl

Lid van de Vereniging van Estate Planners (REP)
Schoolstraat 117-119, 2251 BG Voorschoten Tel: 071-5614040
Postbus 19, 2250 AA Voorschoten Fax: 071-5619063
kantoordelahaije@notarisvoorschoten.nl www.notarisvoorschoten.nl

Op dinsdagavond spreekuur van 19.00 tot 21.00 uur

Maak een afspraak voor een gratis informatief gesprek (max. 30 min.) voor een check
van uw huidige testament, samenlevingsovereenkomst of huwelijksvoorwaarden.

Groetjes uit

Stoumont

De vloer is...

Op Stoumont is de vloer zeker geen
lava, dus daar ben je veilig. De grond
bestaat er over het algemeen uit een
degelijk mengsel van zand en water.

Helaas, zoals je op pagina 9 kan lezen is
de afdeling Terreinen druk op zoek naar
een nieuw kampterrein in België.

Maar er is ook goed nieuws! 

We kunnen nog minstens een jaar van
het goeie ouwe Stoumont genieten...


